



A GLOBAL LEADER IN PROVIDING
THE MOST INNOVATIVE CUSTOMIZED
FOOD PROCESSING SOLUTIONS



EN - DE

mod. PORTOFINO

CONTINUOUS IN-BASKET WASHING SYSTEM
KONTINUIERLICHES WASCHSYSTEM FÜR PRODUKT IN KÖRZEN

PORTOFINO

CONTINUOUS IN-BASKET WASHING SYSTEM
KONTINUIERLICHES WASCHSYSTEM FÜR PRODUKT IN KÖRBEIN



WASHING/
TREATMENT
WASCHEN/
BEHANDLUNG



available for:
BABY LEAF • SALAD • VEGETABLES
MUSHROOMS • FRUITS

verfügbar für:
BABY LEAF • SALAT • GEMÜSE
PILZE • OBST

The continuous in-basket washing system is suitable to wash, treat, and sanitize different products, providing flexible and efficient utilization of various washing solutions and liquids. This washer complies with the most stringent standards of hygiene, health, and safety.

The main advantages and features of the system are:

- Possibility to wash both floating than not floating products.
- Possibility to operate deep surface cleaning of fruit and vegetables.
- Adjustable washing time and air blowing level in order to obtain a maximum flexibility.
- Compact unit that fit in a small area.
- Utilization of the same type of basket of the manual spin dryer model Tornado.
- Many available options – we provide customization to customer requirements.
- Easy regulation of the washing parameters.

Das kontinuierliches Waschsystem für Produkt in Körben zum Waschen, Behandeln und Desinfizieren von verschiedenen Produktarten und erlaubt eine flexible und wirksame Nutzung von Waschlösungen. Diese Maschine erfüllt die strengsten Anforderungen in Bezug auf Hygiene, Gesundheit und Lebensmittelsicherheit.

Die wesentlichen Vorteile und Merkmale des Systems sind :

- Möglichkeit schwimmende, als auch nicht schwimmende Produkte zu waschen.
- Möglichkeit einer Tiefenreinigung bei Obst und Gemüse.
- Waschzeiten und Rüttelstärke können reguliert werden, was höchste Flexibilität bedeutet.
- Kompakte Struktur, die bei geringem Raumaufwand installiert werden kann.
- Einsatz des gleichen Korbmodells wie beim Schleudertrockner Mod. Tornado.
- Zahlreiche Optionen verfügbar. Das System kann gemäß Kundenbedarf auslegen werden.
- Einfach in der Regelung der Waschparametern.

Installed power / Installierte Leistung

Custom designed

Dimensions / Abmessungen

Custom designed